
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva, športu a kultúry  

zo dňa 16.04.2024 

Prítomní: Petronela Klačanská, Petra Mitašíková, Mariana Korbelová, Michal Ferák, Alena Petáková, 

Mária Harmaňoš, Barbora Liptáková 

Ospravedlnení: Mária Šimončičová, Matúš Harmaňoš, Marína Gorghetto, Michal Vrba 

Neospravedlnení: Martin Pach, Radovan Kyrinovič, 

 
Program zasadnutia: 

 
Bod 1. Otvorenie 

Klačanská: Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Petronela Klačanská, ktorá privítala 

členov komisie.  

 

Bod 2. Plán kultúrnych a športových podujatí od apríla do septembra 2024 

Komisia si prešla stručný materiál o plánovaných aktivitách. 

Členovia komisie, aj v kontexte ostatných materiálov, oceňujú prepojenosť podujatí v Lamači, jeho 

komplexnosť a vyjadrujú Vďaku všetkým zainteresovaným. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 3. Rozálske hody 

Komisia sa zhodla, že nemá sa ako vyjadriť k materiálu, keďže v podstate neobsahoval žiadne 

informácie – len že sa rieši a bude presun termínu. 

Komisia žiada poslať bližšie informácie k plánovaným hodom (mailom). 

 

Bod 4. Fungovanie Miestnej knižnice Lamač 

Komisia oceňuje nové priestory pre knižnicu aj s plánovanými aktivitami, taktiež systém Biblib 

a možnosť prehľadávania zoznamu kníh a pod. 

M.Ferák spomenul, že vďaka tomuto systému je možné aj na Martinuse pri jednotlivých knihách 

zistiť, v akej knižnici sa nachádza a využívaním systému Biblib je aj lamačská knižnica súčasťou. 

Komisia navrhuje v novej aplikácii vložiť preklik na Biblib našej knižnice. 

Komisia žiada informáciu, či je možné v Biblib vytvoriť rezerváciu knihy. 

Komisia žiada zaslať informácie o počte výpožičkách v porovnaní s predchádzajúcim obdobím. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 



Bod 5. Fungovanie Komunitného centra 

Členovia komisie ocenili miestny úrad aj dobrovoľníkov z Čarodejníka z krajiny, o.z. za vyplnenie 

priestoru programom, ktorý spolu s bežnými podujatiami a kinom prispievajú k rôznorodému 

využívaniu času všetkých generácií. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 6. Premietanie v kinosále Kultúrneho centra Lamač 

Komisia oceňuje znovupremietanie v kine Lamač. Taktiež oceňuje vytvorenie filmového klubu, ktorý 

prinesie iný, ako mainstreamový, druh filmov a tak si každý divák nájde to, čo ho zaujíma.  

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 7. Žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 2024 

Členovia po vyčerpávajúcej diskusii navrhli nasledujúce: 

Komisia navrhuje podporiť nasledujúce organizácie, sumou: 

Atletika JOJO 3000,- eur 

FK Lamač 20 000,- eur 

Goju Kai Karate Bratislava 1500,- eur 

MO JDS BA-Lamač 1000,- eur 

Priestor na rozvoj 5600,- eur 

Komisia navrhuje nepodporiť nasledujúce organizácie, s dôvodom: 

BS13/Stoh – členovia komisie navrhujú podporiť podujatie raz za 5 rokov vyššou sumou, 

nepodporovať podujatie každoročne 

Komunita Eben Ezer – žiadosť neobsahuje povolenie, a je otázne, či zmenou na farnosti bude možné 

naplniť ciele žiadosti pre uzavretú komunitu  

Komisia odhlasovala horeuvedené väčšinou členov. 

 

Bod 8. Žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov z participatívneho rozpočtu mestskej časti 

Komisia si prešla materiál, s pripomienkou, že v rámci participácie nie je možné odsúhlasiť financie, 

ktoré majú byť využité na pozemku/majetku, keď nie je povolenie majiteľa. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 



Bod 9. MŠ zápis 

Komisia si prešla materiál. Členovia diskutovali s riaditeľkou MŠ o kapacitách. V tomto roku podľa 

predbežných dát by nemal byť problém s umiestnením detí, ktoré má mestská časť povinnosť. 

B.Liptáková upozornila na problém s absentujúcimi učiteľmi. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 10. ZŠ zápis 

Členovia komisie si prešli materiál a aktuálne informácie od riaditeľky ZŠ. Od septembra nám hrozí 

otvorenie 6 prváckych tried. Po projekte nadstavby školy nie je problém už s priestormi školy, ale 

s pedagogickými zamestnancami, k prvému stupňu je potrebné hľadať aspoň 2-3 učiteľov, na 2 

stupeň je tiež absencia. 

Členovia komisie požadujú spoločnú komisiu s komisiou sociálnou, aby si prešli jednotlivé 

motivačné možnosti pre učiteľov. 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 11. Rôzne 

Návrh VZN_2024_spádová MŠ 

Komisia súhlasí s predloženým návrhom a odhlasovala ho jednohlasne. 

 

Predsedníčka komisie žiada tajomníčku komisie alebo príslušného zamestnanca úradu o prepísanie 

a do budúcna, evidovanie jednotlivých bodov komisie aj s popisom/názvom bodu, nielen číselne. 

V prípade vyhľadávania informácií z predchádzajúcich komisií je nemožné vyhľadať potrebné 

materiály. Poprosím o prepísanie bodov minimálne v rozsahu od začiatku roka 2023. 

 

Všetky žiadané informácie žiadame zaslať minimálne všetkým zúčastneným členom komisie. 

12. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala členom za účasť a rozlúčila sa. 

 

 

 


